
På Økonomiudvalgets møde den 11. marts 2024 spurgt 
Helle Adelborg (A) til vedligehold og afskalning af 
Rondellen 
 

 

 

 

 

Spørgsmål 
Helle Adelborg (A) spurgte til vedligehold og afskalning af Rondellen.  

 

 

Svar 
Administrationen er allerede opmærksomme på afskalningen på Rondellen, 

og har allerede modtaget en indmelding vedrørende afskalning på 

rondellens facade over hovedindgangen til Rådhuset.  

 

Administrationen er pt. er ved at indhente tilbud på opgaven. Arbejdet 

prioriteres og udføres ift. øvrige opgave og senest i efteråret 2024.  

 

  

 

NOTAT 

HVIDOVRE KOMMUNE 

 

Center for Trafik og Ejendomme 
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